
Referat bestyrelsesmøde august 
2023 
Dagsorden:

1. sensommerfest

Skriv mail på aula til alle - personale på til kl 17, ok med mindre tid 

Sommerfest fra 15-17 ok at komme løbende. Opfordre til at gå rundt i huset, hvis man kun vil sin 
egen afdeling. Dit valg. Personale står for boder som er forskellige steder. Skal man medbringe 
noget, legetøj og lign. 

Vi står for oprydning og sætte skilte op inden. Vi skal hjælpe inden kl. 


Bestyrelsens opgaver på dagen. (Sofie, Sanne, Julie, Sara, Camilla) 

Saft - vand - popcorn - skære frugt 

Kaffe - the 

Stille frem 


Skriv med Julie nu og send ud til alle 


Mødtes 15.30 til fælles sang på børnehavens legeplads 


2. sommerferielukning 

Blandet fornøjelse for personalet. Uge 31. De skulle få godkendt ferie inden forældre skulle 
fortælle om børnene kom. 

Lukkeuger kommer ikke til at være næste år - meldt ud fra forvaltningen 

Glade for beslutningen om at der ikke holdes lukket 


3. Personalesituatuonen

Information: 

Meteor/nordlys sker der meget store ændringer. Sofie vender retur i næste uge. Ansat en kvinde 
Julie som startet mandag på sporskifte merituddannelsen pædagog og arbejde 30 timer om ugen. 
Har læst uddannelsesvidenskab

Koncept ansat 3 mdr inden man starter og herefter tager uddannelsen 2,5 år. 

Naja rykker på meteor med Bente og Julie 


Børnehaven - børnetallet er langt nede så der er 60/74 normering 

Opsigelse fra vanja er stoppet pr 31/8

Ayse er i astro og Silje er ansat som fastansat vikar har orlov fra pædagoguddannelse. 1/12 
stopper hun 

Hun er mellem kometerne som er team med astro 


Camilla vuggestuen Mælkevejen er tilbage på nedsat tid 15 timer og bevæger sig op løbende ift.  
hvordan det påvirker hende. August som  er ansat i hendes sygemelding er trukket ud sf stuen i 
15 timer om ugen og ansat på Cassiopeia i støttetimer på et barn 


Månestuen vil der være  2 mdr.  hvor de kører med overnormering og der indsættes august i 
eftermiddagstimerne 

Minibørnehave slutter 1/5 2024 når alle er 3 år. Der skal andet personale på og det er en glidende 
overgang. 


Spørgsmål Julie - børnenormering i børnehaven er der nogle udmeldinger om hvor skal der fyldes 
op fra. Det kommer med minibørnehaven. Sandsynligt  er børnehaven fyldt i september ‘24

Fortsat er øvelsen med minibørnehaven god og var nødvendigt. Pædagogisk og økonomisk 


4. Økonomi




Ser rimelig godt ud. De har fået penge fra ayses uddannelse. Der kan komme refusion - som de 
ikke havde regnet med at få. Så det betyder de har afsat 400.000 til motorik rum i børnehaven. 3 
skal på uddannelsen i sansemotorik til september - mangler . Sætter igang med hjælp fra 
konsulent. 


Pengene skal bruges i år - rummet er færdigt til nytår 

Skal der bruges skal leverandører 


5. Arbejdsdag den 7/10 stor succes sidst. Skriv påmindelse og nævn sidste opgaver

Ønskelisten 

inde

- Mælkevejen og stjernestuen males måske medmindre der findes en maler 

- Generel rengøring  og maling /klargøring / spartel arbejde 

- Evt bestil maler til mandagen efter arbejdsdagen og børnene kan tage på tur 

- Borde på vægge 


Ude

- Bænk laves i vuggestuens legeplads hvor træet er helt pulveriseret må bygges af forældre - 

Michael laver og Julie maler ishus

- Male kaninburet

Personale melder ind med ønsker når vi nærmer os. 


6. Budget 2024

Besparelse er oppe og vende som nok vedtages som påvirker os handler om bleer i vuggestuen 

Og reducering sf antallet af køkkenruller pr vuggestuebørn - mindre besparelser 

Især bleer 

Køkken kan  håndteres men er mindre besparelse


7. Borgermøde om processen den 29/8

Rådhuset kl. 19-22 

Nyelandsvej mellem hospitalet 

Vi sender Oscar som repræsentant. Alle forældre er velkomne 


8. Minibørnehave/skolegruppe

Kan det gøres permanent. Personalet kan være sjovt for personalet kan være kede af at få taget 
større børn . 

Minibørnehaven har opspædt alle drømme det samme med astro og kometstuen 

Fremover er der møde med forvaltning fredag 25/8 omkring kvadratmeter og hvor mange 
vuggestuebørn der kan puttes ind 

Kan muligvis bibeholdes et andet sted end månestuen 

Kan pålægges i personalestuen 


9. Børnehavens legeplads

Kommunen vil betale det. Ved gynger og tårn er der faldunderlag som slidt. Alt skal tages op og 
udskiftes det kommer forvaltningen til at betale 

Kunstgræs frarådet fra legeplads inspektør pga faldunderlag det er ikke sikkert nok

Småsten skal være under klatretårnet. Kant bibeholdes 

Ide om større kant så man kan gå på Line, eller trappe 

Give flere muligheder for afgrænsning og at børn kan lege uden opsyn af voksne på en 
sikkerhedsforsvarlig måde 

Noget som kan holde og mindsker forbud mod at klatre i hækken 

Se muligheder 

Skal der laves en gruppe i bestyrelsen for det ift. input 

- Sofie Bygholm 

- Sanne 

Meld jer gerne til her i tråden




Send gerne noget til kommunen/forvaltning / politikere - Sanne har skrevet noget på vegne af os 
alle 

Formålet er at det ikke sker noget med legepladspuljen i processen 

Det er kun 2,5 mil i legepladspuljen 

Sende signal om at vi skal have i år



